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Zápis z řádného zasedání AS PřF UJEP 

ze dne 27. 6. 2018 

 

Přítomni:  Jiří Brož, doc. Ing. Jaromír Havlica, Ph.D., RNDr. Eva Hejnová, Ph.D., Jan Keller, 
Mgr. Michaela Liegertová, Ph.D., Mgr. Zuzana Nejedlá, Bc. Martin Roub, Mgr. Jan 
Spěvák, Ph.D., Ing. Magda Škvorová, Ph.D. 

Nepřítomni: - 

Omluveni: PhDr. RNDr. Jan Daniel Bláha, Ph.D., Mgr. Martin Dolejš, Mgr. Jiří Fišer, Ph.D.,  
Bc. Ondřej Šmíd, Bc. Jan Štěpka, Mgr. Marcel Štofik, Ph.D. 

Hosté:  doc. RNDr. Jaroslav Pavlík, CSc. (děkan PřF UJEP) 

 

Návrh programu zasedání: 

1. Schválení programu zasedání 
2. Schválení zápisu z minulého zasedání 
3. Schválení Výroční zprávy o činnosti PřF UJEP za rok 2017 
4. Schválení Výroční zprávy o hospodaření PřF UJEP za rok 2017 
5. Schválení Realizace Strategického záměru rozvoje PřF UJEP na léta 2016 – 2020 pro rok 

2018 
6. Stanovení termínů řádných zasedání ve 2. pololetí 2018 a informace vedení fakulty o plánu 

práce ve 2. pololetí 2018 
7. Různé 

  
 

Zahájení:  9:02 

 

Jednání: AS PřF UJEP je usnášeníschopný – přítomno 9 z 15 členů, 

 

Předsedkyně Akademického senátu PřF UJEP přivítala pana děkana. 

 

1. Schválení programu zasedání. 

.Usnesení:  AS PřF UJEP schvaluje program řádného zasedání.. 

       Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování 

usnesení schváleno 

 

2. Schválení zápisu z minulého zasedání  

Usnesení: AS PřF UJEP schvaluje zápis z řádného zasedání AS PřF UJEP konaného dne 

6. 6. 2018.              

 Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování 

  usnesení schváleno 

  

3. Schválení Výroční zprávy o činnosti PřF UJEP za rok 2017 

Členové AS PřF UJEP předem obdrželi návrh Výroční zprávy o činnosti PřF UJEP za rok 2017. 
Dokument okomentoval děkan doc. Pavlík, který poděkoval místopředsedovi Bc. Roubovi 
za provedení korekcí. Dále okomentoval projekty PřF UJEP a přislíbil zaslání podrobnějšího 
přehledu.  

 

Usnesení: AS PřF UJEP v souladu s § 27, odst. 1, písm. d) zákona o VŠ schvaluje Výroční zprávu 

o činnosti PřF UJEP za rok 2017. 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování 

usnesení schváleno 

AKADEMICKÝ SENÁT 
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4. Schválení Výroční zprávy o hospodaření PřF UJEP za rok 2017 

Členové AS PřF UJEP předem obdrželi návrh Výroční zprávy o hospodaření PřF UJEP za rok 2017. 
Dokument okomentoval děkan doc. Pavlík, který uvedl, že se formát této zprávy neliší od zpráv 
z předchozích let a zmínil, že by bylo vhodné v příštích letech formát trochu pozměnit a přidat 
přehledová data a grafy.  

Předsedkyně EK AS PřF UJEP dr. Liegertová uvedla, že Ekonomická komise doporučuje zprávu 
schválit v předloženém znění.  

 

Závěr jednání EK: EK AS PřF UJEP doporučuje členům AS PřF UJEP schválit Výroční zprávu 
o hospodaření PřF UJEP za rok 2017.  

Usnesení: AS PřF UJEP v souladu s § 27, odst. 1, písm. d) zákona o VŠ schvaluje Výroční zprávu 

o hospodaření PřF UJEP za rok 2017 po zapracování připomínek. 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování 

usnesení schváleno  

 

5. Schválení Realizace Strategického záměru rozvoje PřF UJEP na léta 2016 – 2020 pro rok 
2018 

Členové AS PřF UJEP předem obdrželi návrh Realizace Strategického záměru rozvoje PřF UJEP 
na léta 2016 – 2020 pro rok 2018. Dokument okomentoval děkan doc. Pavlík, který uvedl, že dle 
novelizovaného zákona o VŠ již není potřeba dokument schvalovat, ale pokud tak senát učiní, 
bude to kvitovat. 
 

Usnesení: AS PřF UJEP v souladu s § 27, odst. 1, písm. h) zákona o VŠ schvaluje Realizaci 

Strategického záměru rozvoje Přírodovědecké fakulty UJEP na léta 2016 – 2020 pro rok 2018  

 Hlasování:9 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování 

                   usnesení schváleno 

 

6.  Stanovení termínů řádných zasedání ve 2. pololetí 2018 a informace vedení fakulty 
o plánu práce ve 2. pololetí 2018 

Děkan doc. Pavlík uvedl, že se termíny zasedání částečně odvíjí od procesů týkajících se dalších 
chystaných akreditací. Dále uvedl, že s ohledem na technickou novelu zákona o VŠ, která je 
aktuálně v legislativním procesu a lze očekávat její schválení, bude možné naplánovat příští 
zasedání až na říjen. Předsedkyně dr. Hejnová a místopředseda Bc. Roub představili navrhované 
termíny, které odůvodnili.  

 

Usnesení: AS PřF UJEP schvaluje harmonogram zasedání AS PřF UJEP v 2. pololetí 2018, a to 
v termínech 17. 10. 2018, 21. 11. 2018 a 12. 12. 2017 vždy od 13.00 hodin. Místnost bude vždy 
uvedena v pozvánce.          

 Hlasování:  9 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování 

                usnesení schváleno 

 

7. Různé 

a) Harmonogram výstavby CPTO 
Na základě žádosti dr. Bláhy informoval děkan doc. Pavlík členy senátu o zahájení plnění 
smlouvy s dodavatelem. Zmínil, že bylo schváleno navýšení rozpočtu ze strany 
Ministerstva školství. Uvedl, že do konce roku 2019 by měla být budova zkolaudována a 
připravena k nastěhování. Následně k této věci proběhla krátká diskuze. 

Závěr: AS PřF UJEP bere na vědomí informace děkana doc. Pavlíka o CPTO.  
 
       b)  Změna čerpání rozpočtu FRIM PřF UJEP na rok 2018 

Děkan doc. Pavlík informoval přítomné členy o problému týkajícího se stavby nové budovy 
CBEO, který spočívá v hlavním jističi objektu Za Válcovnou, jež je nedostačující. Tato 
situace vyžaduje navýšení čerpání FRIM o 24 000,- Kč. Předsedkyně dr. Hejnová 
upozornila na sedmidenní lhůtu předkládání návrhu ke schvalování a uvedla, že tato 
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žádost bude schvalována formou hlasování Per rollam. 
 

 

Příští řádné zasedání AS PřF UJEP se koná dne 17. 10. 2018 od 13.00 h. 

 

Ukončení: 10:13 

Zapsala: Mgr. Zuzana Nejedlá 

 

RNDr. Eva Hejnová, Ph.D. 

 předsedkyně AS PřF UJEP 


